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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
فارس: در یک مقطع و در استقلال وقتی مهدی قایدی جدا 
شد و به الاهلی امارات رفت، فرهاد مجیدی در مصاحبه ای که 
خیلی سر و صدا کرد گفت وقتی مهدی از استقلال رفت انگار 
قلب مرا از تنم جدا کردند. من مهدی را واقعاً دوست دارم و او را 
فوتبالیست بسیار خوبی می دانم. جالب اینکه این روزها قایدی 
در امارات خوب کار می کند و حتی درخشش او باعث شده 
تا کاندیدای دریافت جایزه بهترین بازیکن ماه فوتبال امارات 
شود. در واقع باید گفت قلب مجیدی در این کشور خوب کار 
می کند هرچند که در بازی آخر مقابل الوحده مجیدی و 
تیمش اسیر اشتباهات داوری و البته یک سری بدشانسی ها 
شدند و در نهایت با اخراج 2 بازیکن بازی برده را واگذار کردند. 
فرهاد مجیدی که خودش فوتبالیست با تکنیکی بود، طرفدار 
بازیکنانی مثل مهدی قائدی است و سبک فوتبال او را دوست 
دارد. مجیدی در یک مقطع به خاطر استقلال قید جذب 
قائدی را زد اما امسال که مهدی بازیکن رسمی الاهلی بود، 

توانست او را از این باشگاه اماراتی بگیرد. 
ایسنا: علی قلی زاده می تواند به زودی به میادین بازگردد و 
شانس حضور در جام ملت های آسیا را داشته باشد. به گزارش 
سایت Transfery، علی قلی زاده با قراردادی سه ساله راهی 
لخ پوزنان لهستان شد. لخ پوزنان برای این بازیکن مبلغ ۱. ۸ 
میلیون یورو پرداخت کرد و قرارداد این بازیکن تا پایان ژوئن 
2۰2۶ اعتبار دارد. سران لخ پوزنان لهستان اعلام کردند که 
قلی زاده به زودی از بند مصدومیت رهایی یافته و می تواند تا 
نهایت ۳ هفته دیگر به میادین بازگردد. به این ترتیب قلی زاده 
می تواند تا قبل از شروع جام ملت های آسیا خودش را در 
تیم باشگاهی اش در لهستان نشان دهد و به این رقابت ها 

دعوت شود. 

بیــن المــلل 
 ستاره تیم فوتبال میلان از خود برابر انتقادات نسبت به 
واکنش تندی که به تعویض شدن مقابل ناپولی داشت، دفاع 
کرد. بازی میلان در خانه ناپولی در هفته دهم سری A، هر 
چقدر که شروع و نیمه اولش برای اولیویه ژیرو رؤیایی و شیرین 
بود، نیمه دوم و پایانش برای مهاجم فرانسوی روسونری تلخ 
شد. با 2 گل ژیرو، میلان نیمه اول را 2 بر صفر برد و به لطف این 
2 گل تا اواسط نیمه دوم هم تیم برنده میدان بود، اما 2 گلی 
که ناپولی به ثمر رساند، باعث تقسیم امتیازها میان دو تیم شد. 
در این میان ژیرو به جز گلزنی  به خاطر یک اتفاق دیگر نیز زیر 
ذره بین رسانه  ها و خبرنگاران قرار گرفت که آن واکنش تندش 
به تصمیم استفانو پیولی برای تعویض او با نواه اوکافور در دقیقه 
۸۱ بود. ژیرو که از این تصمیم پیولی به شدت عصبانی بود، با 
اوقات تلخی از زمین بازی خارج شد و حتی به نیمکت هم نرفت 
و ترجیح داد از روی جعبه نگهداری یخی که در کنار زمین قرار 
داشت، ادامه مسابقه را تماشا کند. او درباره رفتارش گفت: من 
هم آدمم. ربات نیستم که احساس نداشته باشم. تعویض شدنم 
مرا ناراحت کرد چون مطمئن بودم که می توانم به هم تیمی هایم 
کمک کنم و هنوز برای ماندن در زمین بازی انرژی داشتم، 
البته بعد از 5 دقیقه که از تعویض شدنم گذشت، آرام شدم و 
از سرمربی بابت رفتارم عذرخواهی کردم. من به تصمیماتش 
احترام می گذارم و فقط چیزی را می خواهم که به صلاح تیم 

باشد. یکی دیگر از دلایل عصبانیتم 
هم این بود که ما پیروزی را از دست 
دادیم. درست مانند بازی مقابل 
نیوکاسل و بوروسیا دورتموند، 

در این بازی هم کلی موقعیت 
بهره  آنها  از  اما  داشتیم 
نبردیم. امروز می توانستیم 

4 یا 5 گل به 
ثمر برسانیم. 

بحث ایرانی و خارجی بودن  
سرمربی تیم ملی والیبال را نبستیم 

تسنیم: به گزارش  روابط عمومی فدراسیون 
والیبال، محمدرضا داورزنی در ابتدای نشست 
سوم کمیته فنی برای بررسی عملکرد تیم ملی 
و انتخاب سرمربی جدید این تیم گفت: جلسات 
مفصلی داشتیم و با برخی مربیان خوب دنیا بیش 
از یک ساعت و نیم صحبت کردیم و براساس 
شاخص هایی که مدنظر شماست )کمیته فنی( 
امیدواریم به انتخاب درستی برسیم تا موجب 
بهبود وضعیت والیبال کشورمان در دنیا شود. وی 
با بیان اینکه اختلاف نظر درباره انتخاب سرمربی 
همواره زیاد و همه نظرات برای فدراسیون 
محترم است، گفت: در نهایت باید تصمیم 

بگیریم. 

منهای فوتبال 

تنها نقطه ضعف بلینگام که فقط  
دوست نزدیکش می داند 

بلینگام یک فوتبالیست کامل است که از 
زمان حضور در رئال مادرید توانسته قدرت 
بالای گلزنی اش را به خوبی نشان دهد. با این 
بلینگام  بهترین دوست  بیلی  اودین  حال 
که با او به مدرسه می رفت در مصاحبه ای با 
The Sun فاش کرد که بر خلاف بسیاری از 
فوتبالیست های سطح بالا، بلینگام در بازی 
گلف خوب نیست و این تنها نقطه ضعف این 
فوتبالیست انگلیسی محسوب می شود. او در 
پاسخ به این سوال که بلینگام در چه کاری بد 
است، پاسخ داد: گلف! او در گلف وحشتناک 
است. من سعی می کنم او را متقاعد کنم که 
بازی کند اما به نظرم بلینگام هیچ توانایی ای در 
بازی گلف ندارد. او نمی تواند در همه چیز خوب 

باشد، می تواند؟  

 ویـژه

ضربه  پرسپولیس  از حاشیه خودی ها! 

پرسپولیس مقابل ملوان در هفته هشتم به میدان رفت 
و نتیجه ای بهتر از تساوی ثبت نکرد. عملکرد خوبی از 
پرسپولیس در این بازی شاهد نبودیم و به طور کلی بخواهم 
بگویم در کل بازی زیبایی ندیدیم و دو تیم به دنبال وقت 
کشی بودند و فکر می کنم خود پرسپولیس هم به تساوی 
در این بازی رضایت داشت. داوری هم در این بازی وضعیت 
جالبی نداشت و به نظرم پرسپولیس در این بازی از داوری 
ضربه خورد هرچند بازهم توجیهی بر عملکرد این تیم نیست 
و تیمی که می خواهد قهرمان شود نباید چشمش به سوت 
داور باشد ولی به هر حال نمی شود کتمان کرد که ضریب 
اشتباهات داوری در فوتبال ما بیش از حد بالاست و وقتی 
VAR نباشد چنین مسائلی همیشه مطرح است. پرسپولیس 
در برخی پست ها کمبود بازیکن دارد و نبیل باهویی هم که در 
این دو بازی چیزی از خودش نشان نداد و بعید می دانم از او 

بازیکن خاصی در بیاید. 
اگر قرار است بازیکن خارجی بخریم باید با کیفیت باشد 
وگرنه اگر قرار باشد پول دور بریزیم در همین ایران کلی 
بازیکن جوان با کیفیت مثل عبدی و عمری هستند که هم 
هزینه کمتری دارند و هم آینده تیم را تضمین می کنند. گل 
محمدی سر مربی پرسپولیس اذعان دارد که قراردادی با این 
تیم ندارد. فکر می کنم ما درگیر مسائل بسیار جزئی هستیم 
که در دنیای حرفه ای منسوخ شده است. مربی و بازیکن سر 
تاریخ مشخص حق و حقوق خود را می گیرد و کار خودش 
را می کند. مدیرعامل هم تلاش می کند که تیم در آرامش به 
کارش ادامه دهد. اگر فوتبال ما حرفه ای است، اصلا نباید بر 
سر ناهار و شام صحبت کنیم. همه این ها به تیم لطمه می زند. 
هرکسی مقصر این جریان است اشتباه می کند و این اشتباه 
قابل گذشت نیست. هر کسی به هر نوعی حاشیه ایجاد 
می کند به پرسپولیس لطمه می زند. ما آنقدر عاقل و بالغ 
هستیم که برخی مسائل را اصلا نباید مطرح کنیم. یعنی چه 
مسائل ناهار پرسپولیس رسانه ای می شود؟ جای تاسف دارد 
که این مسائل را ایجاد می کنند. مدیرعامل باید وظایف خود 

را انجام دهد و سرمربی هم باید به وظایف خود آگاه باشد. 

حسن روشن پیشکسوت استقلال و کارشناس 
فوتبال در خصوص عملکرد شاگردان جواد 

نکونام در لیگ برتر صحبت کرد. 
 درباره روند تیم فوتبال استقلال در 
هفته های ابتدایی لیگ برتر چه نظری 

دارید؟
 در فصل ۸5-۸۶ لیگ برتر، استقلال در ۷ 
دیدار ابتدایی ۶ پیروزی به دست آورد، اما در 
پایان فصل در رده چهارم جدول ایستاد. الان 
خیلی زود است که قضاوت کنیم، باید همین 
طور ادامه بدهند و تیم روز به روز بهتر شود. 
امیدوارم استقلال روند پیروزی و رو به رشدش 
را حفظ کند. امسال همه تیم ها رقابت خیلی 
حساس و نزدیکی با یکدیگر دارند به گونه ای 
که هیچ تیم از پیش برنده یا بازنده نیست. ضمناً 
وقتی تغییرات در تیمی کمتر باشد نتایج بهتر 
خواهد بود، اما شرایط برای استقلال در این 
فصل هر روز متفاوت بوده است. می گویند 
یک روز پنجره باز است، یک روز پنجره بسته و 

بازیکن نمی توانند جذب کنند. 
 هنوز مشکلات در تیم فوتبال استقلال 

به کلی حل نشده!
هم اکنون بازیکنان و کادر فنی تیم فوتبال 
هم  نتیجه  و  می کشند  زحمت  استقلال 
گرفته اند. با وجود تمام گرفتاری و مشکلات، 
جواد نکونام با کادر خوبی که دارد مشکلات 
را در زمین و از نظر فنی حل کرده، اما مدیریت 
داخلی باشگاه نتوانسته ثابت کند که پشت تیم 
است. فرق زیادی بین افکار مدیریتی و فنی 
وجود دارد و باید منتظر گرفتاری و مشکلات 

دیگر در باشگاه استقلال باشیم. 
 درباره ثبت قرارداد مهاجم آرژانتینی 

تیم فوتبال استقلال چه نظری دارید؟
 کار بزرگی صورت گرفت و باید بابت این 
همکاری و همدلی بین بازیکنان و کادر برای 
ثبت قرارداد بلتنکو تشکر کرد، اما به شرطی که 
این بازیکن در ترکیب استقلال جواب بدهد. در 
نیم ساعتی که بلانکو در دیدار با آلومینیوم بازی 
کرد؛ چیزی از او ندیدم که بگویم می ارزد. باید 
چند بازی برای استقلال انجام بدهد و خدا کند 
این بازیکن جواب بدهد. هنوز استقلال بازیکن 
کم دارد و با آمدن بلانکو هم باید یک فوروارد 
دیگر جذب کنند. یک بازیکن که نمی تواند همه 

کارهای تهاجمی تیمش را انجام بدهد. 
 نظر شما در مورد اخراج محمدحسین 
اراک،  آلومینیوم  با  بازی  در  مرامند 

چیست؟
 مرادمند اشتباه کرد و داور هم تصمیم 
درستی گرفت. برخی از بازیکنان زود رنج 
هستند و برای هر چیزی از کوره درمی روند. در 
دورانی که من فوتبال بازی می کردم، اگر اخطار 
می گرفتیم از سوی مربی جریمه می شدیم و 
اخراج می شدیم و خودشان 2 بازی محروم مان 
می کردند. در این لحظلات باید بازیکن بداند 
با اخراج شدنش تیم لطمه می خورد. زمانی 
که داور سوت زد نباید بازیکنی اعتراض کند، 
چون اعتراض فایده ای ندارد. نکونام باید به این 
فکر باشد که موارد و مسائل داوری را به اعضای 

تیمش آموزش بدهد. 
هر چند ماه یک بار داوری را بیاورند تا با 
بازیکنان صحبت کند و تیم توجیه شود. آن ها 
باید بدانند که چگونه با داور برخورد کنند تا 

دیگر این اتفاقات در زمین رخ ندهد. 

روشن:
زود است در مورد 

عملکرد استقلال 
صحبت کنیم 

دو فصل پیش و زمانی که 
پرسپولیس در کورس مشابه 
با استقلال قرار داشت نیز 
شاگردان تارتار در ذوب آهن 
از  را  امتیاز حساس  دو 
پرسپولیس سلب کردند. 

آلفردو دی استفانو، هموطن 
لئو مسی، برنده توپ طلای 
1957 و 1959 بود، با این 
حال، بازیکن سابق رئال 
مادرید تنها دارنده سوپر 

توپ طلاست.

مربیان و بازیکنان تیم فوتبال 
آلومینیوم اراک قبل از شروع 
تمرین دیروز با قرائت فاتحه 
و ادای احترام به پدر میلاد 
فخرالدینی، به کاپیتان تیم شان 

عرض تسلیت داشتند. 

ت
شــ

س نو
عک

        تسلیت   تکرار تنها برنده

فرشید سمیعی : با رمز نمی گذارند قهرمان شویم ورزش ایران را تحت تاثیر قرار دادند 

عربشاهی: مقصر اصلی بیانیه نویسی ها، فدراسیون فوتبال است! 

عضو هیات مدیره استقلال در خصوص 
رای صادر شده توسط کمیته انضباطی مبنی 
بر محرومیت موقت جواد نکونام به دلیل 
صحبت هایش پس از دیدار با آلومینیوم اراک، 
اظهار داشت: در هیچ کجای مقررات انضباطی 
تخلفی تحت عنوان اعتراض نسبت به تصمیم 
داوری نداریم و چنین چیزی اصلا پیش 
بینی نشده است. تا زمانی که اعتراض به 
داوری مشمول تخلفاتی مانند توهین، افترا 
و نشر اکاذیب نشود، چنین اعتراضی به دلیل 
فقر عنصر قانونی قابلیت تخلف انگاری و 
مجازات ندارد. وی افزود: انتقاد حق قانونی 

افراد حاضر در فوتبال کشور است. در همان 
حکمی که صادر کردند به ماده ۷۱ استناد 
شده که این ماده منتسب شده به عنوان 
تهمت و افترا یعنی باید صراحتا توهین صورت 
بگیرد. توهین هم باید علنی و صریح و نباید 
تفسیر بردار باشد. عناصر تحقق توهین در 
کلام نکونام وجود نداشت. به همین خاطر 
مشمول هیچکدام از مصادیق ماده ۷۱ مقررات 
انضباطی نبود. اصلا اعتراض نسبت به تصمیم 
داوری در هیچ کجای مقررات انضباطی ما 
تخلف انگاری نشده است. باید توهین بشود یا 
افترا یا نشر اکاذیب صورت بگیرد، آنگاه بشود 

این را طبق ماده ۷۱ بررسی کرد. عضو حقوقی 
هیات مدیره باشگاه استقلال گفت: نکته دیگر 
در خصوص ماده ۱۰۰؛ در ماده ۱۰۰ دستور 
موقت باید یک تعادل و ملاحظه ای بین صدور 
دستور موقت با اجرای عدالت حفظ نظم 
باشد. هیچ مشکلی در صحبت های نکونام که 
باعث بی انضباطی شدید، یک تخلف یا بروز 
جریان جبران ناپذیر بشود، اصلا اتفاق نیفتاد. 
در فصل گذشته داشتیم کلام و صحبت هایی 
بعد از بازی که کل فوتبال و ورزش ایران و 
همه چیز را با تکرار رمز نمی گذارند ما قهرمان 
شویم، تحت تاثیر قرار دادند. از ماده ۱۰۰ هم 

هیچ خبری نبود اما الان برای یک صحبت 
معمولی از این ماده استفاده شده است. عضو 
هیات مدیره استقلال در خصوص اینکه آیا 
نگران شکایت مطرح شده علیه این باشگاه 
نیستند، عنوان کرد: به هیچ، عنوان مشکلی 
نداریم و آماده دفاع هستیم. متاسفانه تیم ها 
از آن برای فرافکنی استفاده می کنند. تا درون 
خودشان دچار بحران و مشکل می شوند 
فرافکنی و به تیم های دیگر حمله می کنند که 
بتوانند به نظم سابق برگردند. در روز اخیر هم 
هرکسی از بچه، بزرگ و پیر پیدا شده، شروع 

به نوشتن علیه استقلال کرده است!

ضیا عربشاهی بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
معتقد است تساوی سرخپوشان مقابل ملوان دو دلیل داشت تا 

شاگردان گل محمدی نتوانند سه امتیاز را کسب کنند. 
 تساوی با ملوان 

ضیا عربشاهی در گفت وگو با تسنیم، درباره تساوی 
پرسپولیس مقابل ملوان بندر انزلی اظهار داشت: با توجه به 
اینکه استقلال بازی  این هفته اش را برده بود، پرسپولیس نیاز 
مبرم به کسب سه امتیاز داشت، اما بازی خوبی را از شاگردان 
گل محمدی شاهد نبودیم و باید بگویم که پرسپولیس بازی های 
گذشته در لیگ و آسیا را انجام نداد. شاید یک دلیل آن خستگی 
بازیکنان باشد و دلیل مهم دیگر آن مصدومیت بازیکنانی مثل 
ترابی، امیری و سلمانی است و این موضوع باعث شده که شاکله 
اصلی تیم به هم بریزد. به هر حال این دیدار تمام شده است و 
کادر فنی و بازیکنان باید به فکر بازی بعدی در لیگ و لیگ 
قهرمانان باشند. وی ادامه داد: ملوان یک بازی خوب را به نمایش 
گذاشت و از ابتدای مسابقه می دانست که مقابل پرسپولیس باید 
چطور بازی کند. شاگردان تارتار از ابتدای فصل یک تیم متفاوت 
نسبت به فصل قبل بودند و بازی های با برنامه ای را از آنها شاهد 
بودیم. بازیکنان جوان ملوان مقابل سرخپوشان کارهای ترکیبی 
خوبی انجام دادند و به نظر من اگر یک مقدار اعتمادبه نفس 

بیشتری داشتند می توانستند به پرسپولیس گل هم بزنند و 
برنده شوند، اما کم تجربگی ملوانی ها اجازه گلزنی به آنها نداد. 

 از دست رفتن صدر جدول 
بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در واکنش به این 
موضوع که تساوی در انزلی، صدر جدول را هم به رقیب دیرینه اش 
استقلال واگذار کرد، گفت: بله همین یک دلیل می توانست 
باعث ایجاد انگیزه در بازیکنان شود تا ملوان را شکست دهند، اما 
پرسپولیس روز خوبی نداشت و نتوانست بازی همیشگی اش را 
انجام دهد. نفرات جایگزین پرسپولیس مقابل ملوان نتوانستند 
جای خالی مصدومان این تیم را پر کنند. ما این نکته را نباید 
فراموش کنیم که بهترین پاسور فصل گذشته تیم مصدوم بوده و 
از شرایط آرمانی دور است و زمان می برد دوباره به روزهای اوجش 
برگردد. ترابی می تواند در هفته های آینده به کمک پرسپولیس 
بیاید. هافبک های پرسپولیس مقابل ملوان نتوانستند مهاجمان 
تیم را خوب تغذیه کنند و خطر آنچنان جدی روی دروازه ملوان 
ایجاد نشد، به نوعی باید بگویم که خط دفاعی و هافبک ملوان 
اجازه بازیسازی به سرخپوشان ندادند. البته گل محمدی در نیمه 
دوم با بیرون کشیدن سروش رفیعی اشتباه کرد. پرسپولیس نیاز 
به پیروزی داشت و نباید بازیساز خود را از زمین خارج می کرد. 
سرمربی پرسپولیس اگر تصمیم به تغییر داشت باید هنانوف را از 

زمین بیرون می کشید. 
 حواشی 

عربشاهی راجع به این موضوع که پرسپولیس در روزهای 
گذشته با حواشی زیادی از جمله اختلاف گل محمدی و درویش 
روبه رو بود، تصریح کرد: پرسپولیس به لحاظ تاکتیکی مشکل 
آنچنانی ندارد. ایراد این تیم ایجاد حاشیه های زیادی است که در 
حوالی تیم ایجاد می شود. اختلاف بین مدیرعامل و سرمربی تیم 
اصلاً به نفع تیم نخواهد بود و درویش و گل محمدی باید اختلافات 
بین شان را درون باشگاه حل کنند و اجازه ندهند که این مسائل 
رسانه ای شود. یک مشکلی که در پرسپولیس وجود دارد این است 

که فضای مجازی بلای جان پرسپولیس شده است. 
 بیانیه 

وی در پایان در مورد شکایت و بیانیه نویسی سرخابی ها علیه 
هم خاطر نشان کرد: مقصر همه این اتفاقات، فدراسیون فوتبال 
است که اول فصل یک قانون جدیدی را اجرا کردند که از اول 
اشتباه بود. مهدی تاج به عنوان رئیس فدراسیون باید کسی که 
این »تز« را مطرح کرد و بعد از آن اجرا شد، برکنار کند. قانون 
سقف قرارداد به ضرر فوتبال و باشگاه های ماست. بیشتر از 9۰ 
درصد باشگاه های ما به نوعی دولتی هستند و خود این باشگاه 

باید مسائل مالی شان را مدیریت کنند. 

حمید درخشان 
 کارشناس فوتبال 

 آرمان ملی: کیانوش رستمی که رقابت های 
المپیک پاریس را از دست داده، حالا برای حضور در 
اردوی تیم ملی هم نمی تواند تنهایی تمرین کند یا 

دست به نامه نگاری بزند! 

 از دست دادن المپیک پاریس 
اسامی  ارسال  قانونی  مهلت  پایان یافتن  با 
وزنه برداران برای قهرمانی جهان 2۰2۳ عربستان، 
کیانوش رستمی بازی های المپیک پاریس را از دست 
داد. ایسنا روز ۱4 تیرماه نوشت: فدراسیون جهانی 
وزنه برداری اعلام کرد آخرین مهلت برای ارسال 
فهرست نهایی وزنه برداران )۱۰ نفر اصلی به همراه 
دو نفر ذخیره( چهار ژوئیه )۱۳ تیر( بود. فدراسیون 
وزنه برداری ایران نیز فهرست ۱2نفری خود را 
پنجشنبه هفته گذشته اعلام کرد که در آن نام کیانوش 
رستمی دیده نمی شود. رستمی به دلیل شرکت نکردن 
در رکوردگیری، با تصمیم نواب نصیرشلال، سرمربی 
تیم ملی، از مسابقات قهرمانی جهان خط خورد. با 
توجه به اینکه حضور وزنه برداران برای گرفتن سهمیه 
المپیک در مسابقات قهرمانی جهان 2۰2۳ عربستان 
ضروری بود، با خط خوردن نام رستمی، این وزنه بردار 
علاوه بر اینکه قهرمانی جهان را از دست داد، عملا 

المپیک هم برایش تمام شده است. 

 صحبت انوشیروانی 
در  دلیل عدم حضور  به  کیانوش رستمی که 
رکوردگیری، مسابقات جهانی سال 2۰2۳ ریاض را 
از دست داد و جایی در کاروان اعزامی ایران به هانگژو 
نداشت، اکنون در آستانه از دست دادن المپیک 2۰24 
پاریس قرار دارد. رستمی دلیل شرکت نکردن خود در 
رکوردگیری تیم ملی را مصدومیت از ناحیه زانو اعلام 
کرد که موجب اختلاف نظر بین او و کادرفنی شد. 
سجاد انوشیروانی در گفت وگو با ایرنا نسبت به برخی 
ادعاهای کیانوش رستمی واکنش نشان داد. رئیس 
فدراسیون وزنه برداری در پاسخ به این سوال که آیا از 
کیانوش رستمی انتقام گرفتید، اظهار داشت: زمانی که 
ما به فدراسیون آمدیم جوری کیانوش را تحویل گرفتم 
که خودش تعجب کرد. با برخی شرایط او موافقت شد. 
حقوق وی پرداخت و حتی غذا نیز برای وی فرستادیم 
و سندش هم موجود است اما او در رکوردگیری و 
قهرمانی آسیا به رقیب جوانش باخت. بعد از بازگشت 
از جینجو گفت مصدوم هستم و گفتم با کادر فنی 
صحبت کن. نمی دانم صحبت کرد یا نه. رفت تلویزیون 

یکسری حرف ها را مطرح و بعد از آن نیز به من 
پیام داد که می دانم نگاه شما حمایتی است؛ 

به من کمک کن. البته بسیاری از حرف هایی که 
وی در تلویزیون مطرح کرد دروغ بود. انوشیروانی در 
واکنش به ادعای کیانوش رستمی که عنوان کرده بود 
به دلیل آلوده کردن مواد غذایی به مواد دوپینگ، اصلا 
در فدراسیون غذا نمی خورد، عنوان کرد: این درست 
نیست. کیانوش نه تنها از غذای فدراسیون استفاده 
می کرد بلکه برخی مواقع حتی غذای مهمانانش را 
نیز می برد. برخی رفتارهای کیانوش درست نبود 
اما من در جایگاهی نیستم که با یک اسطوره برخورد 
کنم. ما حمایت کردیم. من هیچ سوء نیتی در برخورد 
با کیانوش نداشتم چون او یک وزنه بردار بزرگ ملی 
است؛ اگر نتیجه بگیرد افتخارش برای فدراسیون 
است. من می گویم کیانوش همه واقعیت ها را بگوید. 
این قهرمان چرا از بلیت فرست کلاس کلمبیا صحبت 
نمی کند؟ برای همه بلیت ۷۰ میلیونی گرفتیم اما 

هزینه بلیت کیانوش 2۰۰ میلیون تومان شد. 

 نظر سرمربی 
سرمربی تیم ملی وزنه برداری گفت: کیانوش رستمی 
فکر می کند آمدن به اردو باید از طریق وزیر، رئیس 
فدراسیون یا نامه زدن به رئیس فدراسیون جهانی 
باشد. روز گذشته نواب نصیرشلال در گفت وگو با ایسنا 
در پاسخ به این پرسش که صحبتی بین او و کیانوش 
رستمی برای حضور در اردوی تیم ملی انجام شده 
است یا خیر؟ بیان کرد: بین ما صحبتی نشد. مسائلش 
را با فدراسیون در میان می گذارد و از اول مسائل را با 
کادر فنی در میان نمی گذاشت و به صورت شخصی 
به رئیس فدراسیون نامه می زد. من هم از او خواستم 
همان مسیری که شروع کرده است را ادامه دهد. او به 
رئیس فدراسیون نامه زد درخواست حضور در اردو 
و مسابقه داد، من هم جواب نامه را دادم و دوباره به 
رئیس فدراسیون ارجاع دادم. سرمربی تیم ملی در 
پاسخ به این پرسش که اگر رستمی در لیگ وزنه نزند 
دیگر به قطر کاپ نمی رود؟ تصریح کرد: ورزشکار باید 
اول شرایط آمدن به اردوی تیم ملی را داشته باشد و 
ملی پوش شود سپس کادر فنی تصمیم می گیرد که 
کدام ورزشکار به کدام مسابقه اعزام شود. نصیرشلال 
در پاسخ به این پرسش که کیانوش رستمی اگر در 
لیگ وزنه بزند چه رکوردی برای او به عنوان سرمربی 
قابل قبول است؟ گفت: او هم وزن دارد و رکورد هم 
وزنش هم در مسابقات قهرمانی جهان مشخص 

است. اگر می خواهد در تیم ملی باشد و بهترین باشد 
باید با توجه به شرایط سنی که دارد، از هم وزنش بهتر 
باشد. نصیرشلال در مورد اینکه بهتر نبود رستمی 
هر برنامه ای برای ادامه فعالیت خود داشت، زودتر به 
فکر می افتاد؟ تاکید کرد: نمی دانم در فکرش چه بود 
و همان روزی که نامه به من ارجاع داده شد، پاسخ 
دادم. نمی توانم وزنه بردار را از داخل خانه بیاورم که 
زودتر درخواست بدهد یا پروسه اش را شروع کند. 
خیلی از وزنه برداران هستند که دوست دارند وارد 
اردوی تیم ملی شوند و فکر می کنند شرایطش را دارند. 
آنها از طریق هیات استانی خود و یا مستقیم با خود 
کادر فنی ارتباط می گیرند و ما راهی را پیش روی 
آنها می گذاریم تا بتوانند وارد اردوی تیم ملی شوند. 
برخی وزنه برداران جوان و حتی باتجربه زودتر از او 
درخواست حضور در اردوی تیم ملی را داشتند و ما هم 
لیگ را پیش پای آنها گذاشتیم که در آن وزنه بزنند 
و اگر شرایطشان خوب بود به اردوی تیم ملی دعوت 
می شوند. او افزود: وزنه برداری رشته رکوردی است و 
باید ورزشکار در یک مسابقه رکوردگیری شود. در 
حال حاضر اردوی تیم ملی تعطیل است که ورزشکار 
در اردو رکوردگیری شود و لیگ فرصتی است که وزنه 
بزنند. یک نفر مثل او )کیانوش رستمی( شرایط خاصی 
است دارد و فکر می کند آمدن به اردو باید از طریق 
رئیس فدراسیون، وزیر یا نامه زدن به رئیس فدراسیون 
جهانی باشد. او آن مسیر را می رود و هر کجا به عنوان 
مربی از ما بخواهند، ورود می کنیم. سرمربی تیم ملی 
در پاسخ به این پرسش که اگر کیانوش رستمی در 
لیگ وزنه بزند و رکوردش قابل قبول باشد حتما باید 
در اردوی تیم ملی حضور داشته باشد؟ تصریح کرد: بله 
حتما باید در اردوی تیم ملی حضور داشته باشد و دیگر 

تنها تمرین کردن نداریم. 

شرط حضور در تیم ملی؛ لیگ است نه نوشتن نامه 

نامه نگاری های بی ثمر نامه نگاری های بی ثمر 
برای کیـــانوش!برای کیـــانوش!


